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Som det fremgår her, fremsendte jeg nedenstående redegørelse til sekretariatet d. 17.02.2014 og fik svar 
28.02.2014. 
Jeg deltog i begge høringerne, både på Christiansborg d. 26.03.2014 og i Vejle ugen efter.

Det undrer mig, at jeg ikke har fået en reaktion på mit indlæg om problematikkerne vedr. moms og 
finansiering fra en eneste af udvalgets medlemmer, hverken på høringerne, via mail eller på anden vis.

Finansieringsproblematikken var i fokus ved høringen i Vejle, så man kan jo håbe, at der bliver taget seriøst 
fat om den ved kontakt til Finanstilsynet og Realkreditrådet og hvem, der ellers har mulighed for at ændre 
på tingenes tilstand. 

Man skal jo også huske på, at det er meget dyrere at bygge og renovere ejendomme på øerne end på 
fastlandet. Dels er der færgebilletterne, fordi både håndværkere og materialer skal fragtes over, men 
håndværkerne skal også have løn, mens de sidder på færgen, og de kan ikke hverken møde på 
byggepladsen kl. 7 eller forlade den igen kl. 16, for arbejdstiden skal tilpasses færgeafgangene. Og endelig 
er der mange leverandører af byggematerialer og indbo, som slet ikke vil levere til ikke-brofaste øer, uanset 
hvad øboerne måtte have lyst til at betale for det. Og så skal der findes alternative løsninger, som både er 
dyrere og mere besværlige.

Nå, men jeg havde bare håbet på et svar af en eller anden slags. Min kone og jeg har alle de her nævnte 3 
problemer meget konkret inde på livet i vores private bestræbelser på at renovere Fejø Feriecenter og 
Landbolyst og skabe attraktivitet og arbejdspladser på Fejø.

Med venlig hilsen

Frits Mønsted
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